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產品設計類 Product Design 

GPC-2022-01-1374-3002  

課本。課本。音樂盒 - 給兒童的開源音樂教具｜ 

Music Out of the Box - An open source music teaching aid for kids 

 

何奕劭 

Yi-Shao Ho 

台灣 Taiwan 

 

 
如果音樂教育能夠脫離現有的框架，能變成什麼模樣？ 

以無版權開源化作為設計目標，透過容易取得的材料與簡易的製作素材，整合電腦、美勞與音樂課程，設

計一款可以由所有人取得、製作，並且教學使用的音樂教具。 

 

What would music education look like if it could break away from the current framework?  

Using the concept of copyright-free open source as the design goal. We integrate computer science, art, and 

music curriculums using easily accessible materials and easy-to-make components. Designing a set of music 

teaching aids that can be accessed, made and used by anyone. 
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產品設計類 Product Design 

GPC-2022-01-1849-3971  

TOFU 

 

李彥霆、吳承澤、汪佳慧、李元浩 

Yan-Ting Li, Cheng-Tse Wu, Chia-Hui Wang & Un-Hou Lei 
台灣 Taiwan 

 

 
豆腐歷經千年卻少有變化。TOFU 將豆腐包裝與造型再設計，顛覆大眾對於豆腐的固有印象，讓豆腐

在食用與其他食材配搭上更饒富趣味和創意，打破豆腐方形的框架。 

Tofu has been around for thousands of years but little has changed. TOFU redesigned the packaging and 

shape of tofu, subverting the public's inherent impression of tofu, making tofu more interesting and creative 

when it is eaten with other ingredients, breaking the square frame of tofu. 
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傳達設計類 Communication Design  

GPC-2022-02-1627-4285  

byebye. 

 

 

吳昇儒 

Sheng-Ju Wu 
台灣 Taiwan 

 

在主角小小的世界，一個自我沉浸與依賴的，和外界交流的過程。 

希望他能和過去的脆弱的自己說 byebye。 

 

動畫中，花是語言，種子與太陽是快樂，而重複著種花與收到花的過程就是溝通與交流。 

但若是過度依賴交流，一旦斷了，自己脆弱的世界就會枯萎。 

於是最後主角不再送花，選擇把花種在了自己的世界。 

 
嘗試漫畫般的分格與節奏，在用畫面營造一個世界的同時，格子就是這個世界裡發生的各種小事。 
 
This is a story about communicating,relying,and eventually growing up. 
Say bye bye to the past me. 
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